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حسینفرکی
کارشناس فوتبال

 هادی طباطبایی درباره وضعیت تیم ملی فوتبال کشورمان، 
عنوان کرد: بحث مدیریتی در فوتبال بحث یکی، دو روز نیست، 
چون این موضوع در دو دهه گذشته بود که فوتبال به اینجا 
رسیده است. این دروازه بان اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان، 
خاطرنشان کرد: مربیان ما در گذشته به خاطر قرارداد خوبی که 
داشتند برای گرفتن امکانات تلاش می کردند اما تفاوت با این 
دوره این است مربی ما این دوره حرفی برای گفتن ندارد چون 
خود او هم از وضعیت پرداخت های خودش و پروازهایش ناراضی 
است پس چطور می تواند برای امکانات بجنگد؟ از ابتدا قرارداد 

با این مربی مشکل داشته است. وی در پاسخ به این سوال که ما 
توان جذب مربی بزرگ نداشتیم و در آن مقطع اسکوچیچ کار را 
در دست گرفته، تصریح کرد: ما ۲ بحث داریم؛ یکی بحث نتیجه 
و یکی بحث کیفیت فنی اینکه این تیم رشد کرده یا نه. ما مقابل 
تیم های درجه -۲ ۳ آسیا بازی کردیم هرچند مقابل این تیم ها 
در زمان ویلموتس هم نتیجه نگرفتیم. طباطبایی خاطرنشان 
کرد: می گویند بچه های ما مرد روزهای سخت هستند اما از 
این موضوع خوب استفاده نمی کنیم . این روزهای سخت از 
زمان اسکوچیچ مطرح شد. من نقش مربی را منکر نمی شوم 

اما انگیزه ای که در آن مقطع داشتیم الان از زمان حضور 
اسکوچیچ نمی بینیم. وی گفت: ما مقابل تیم های درجه -۲ ۳ 
بازی کردیم؛ عراق ضعیف ترین تیم  چند سال اخیر بود و امارات 
هم همین طور. تنها بازی مهم ما مقابل کره بود که یک باختیم 
دادیم یک تساوی . طباطبایی تصریح کرد: شرایط تیم ملی خوب 
نیست اما وقتی از بازیکنان مصاحبه می کنیم و می پرسیم نظر 
شما درباره مربی چیست، بازیکن مجبور است حمایت کند ، ما 
بازیکنان را با این شرایط به جان هم می اندازیم. نیاز داریم کسی 
سرمربی باشد که از ظرفیت ها استفاده کند. من همه رفتارهای 
کی روش را تایید نمی کنم، اما کی روش به خاطر وضعیتی که 
داشت با دادوبیداد امکانات را می گرفت اما اسکوچیچ حتی توان 
ندارد حق خودش را بگیرد. ما نمی توانیم از توان بازیکنان مان 

استفاده کنیم و این توان لحظه به لحظه تحلیل می رود. 

هادی طباطبایی:

سرمربی تیم ملی نمی تواند حق خودش را بگیرد!

تیم ملی والیبال کشورمان در لیگ ملتها 
حضور دارد. محمد ترکاشوند  در خصوص 

عملکرد تیم کشورمان صحبت کرد. 
تیم  عملکرد  درباره  شما   نظر   
ملی والیبال کشورمان در هفته اول 
والیبال  ملت های  لیگ  رقابت های 

چیست؟
 تیم ملی با یک ترکیب کاملا جوان و با 
حضور سرمربی ایرانی در این مسابقات شرکت 
کرده است، طبیعی است با توجه به تغییرات 
زیادی که در شاکله تیم به وجود آمده باید 
به این تیم فرصت داد تا بازیکنان به پختگی 
کامل برسند. به هر حال تیم ملی الان متشکل 
از بازیکنان جوانی است که با کمترین تجربه 
جا پای بازیکنان بزرگ والیبال گذاشته اند و 
طبیعی است نتوانند انتظارات را برآورده کنند. 
ضمن اینکه تیم ملی در تمامی این سال ها تنها 
یکبار در جمع چهار تیم برتر قرار گرفته که 
آن هم در لیگ ملت ها نبوده است. بنابراین 
به اعتقاد من این نوسانات طبیعی است. 
ضمن اینکه در ادامه مسابقات ممکن است 
اتفاقات زیادی رقم بخورد و بازیکنان ما موفق 
به شکست تیم های بزرگ شوند از طرف دیگر 
شاید شانس برد هم نداشته باشند.  با این حال 
توقع مردم از والیبال بالا رفته و مردم انتظار 
نمایش قابل قبول از تیم ملی دارند. به نظرم 

این تغییر نسل خیلی دیر اتفاق افتاد.  
  رقابت های لیگ ملتها می تواند در 
کسب تجربه نسل جدید تاثیرگذار باشد. 
لیگ ملت ها فرصت خوبی برای کسب 
تجربه است و به آن می توان به چشم بازی 
تدارکاتی نگاه کرد. اگر تیم ملی در این 
مسابقات حضور پیدا نمی کرد، فدراسیون 
چطور می توانست تیم های بزرگ را به ایران 
دعوت کند. حالا فرصت در لیگ ملت ها از 
این نظر که بازیکنان در بازی های تدارکاتی 
کسب تجربه می کنند از اتفاقات ویژه است. 
به نظرم تیم باید شرکت می کرد هرچند که 
جوانگرایی خیلی دیر اتفاق افتاد اما حضور 
در این تورنمنت به بازیکنان کمک می کند 
تا تجربه کسب کنند و براساس آن برای 
بازی های مهم تر آماده شوند. من فکر می کنم 
شاکله تیم ملی ما را به آینده امیدوار می کند.

گفـــتوگـــو

  کسب مدال نقره و برنز 
 توسط وزنه بردار معلول

آزاد  رقابت های  ادامه  در  ایسنا: 
پاراوزنه برداری قهرمانی آسیا و اقیانوسیه 
که در کره جنوبی در حال برگزاری است، امیر 
جعفری، نماینده وزنه بردار ایران در دسته 
۶۵ کیلوگرم موفق به کسب ۲ مدال نقره و ۲ 
مدال برنز شد. امیر جعفری در حرکت اول 
خود وزنه ۱۸۷ کیلوگرمی را مهار کرد اما در 
دومین حرکت از مهار وزنه ۱۹۵ کیلوگرمی 
بازماند. ملی پوش ایران در حرکت سوم خود 
وزنه ۱۹۵ کیلوگرمی را بالای سر برد و به 
مدال نقره دست یافت. وی در مجموع با 
رکورد ۳۸۲ کیلوگرم توانست مدال برنز 
مجموع در قسمت مسابقات آسیا- اقیانوسیه 

و مسابقات آزاد را کسب کند. 

خارجازمستطیلسبز

محمد ترکاشوند: 
 تغییر نسل

  والیبال دیر 
اتفاق افتاد! 

خــــبر
پایان عصر کاپیتان در مستطیل سبز

 سیدجلال حسینی
 مربی پرسپولیس می شود!

رضا درویش از اضافه شدن سیدجلال 
حسینی به کادرفنی پرسپولیس خبر داد. 
تلویزیون  در  که  پرسپولیس  مدیرعامل 
گفتگویی را انجام می داد اعلام کرد که در 
جلسه پیش رو که این هفته برگزار می شود، 
کادرفنی  به  زیاد« حسینی  احتمال  »به 
پرسپولیس اضافه خواهد شد. او در این 
خصوص گفت: ایشان کاپیتان پرسپولیس 
و یکی از پرتلاشترین بازیکنان پرسپولیس 
ایشان  قداست  داشتیم  دوست  ما  است. 
محفوظ باشد و آخرین صحبتی که با ایشان 
داشتیم و او گفت هرجا که مثمرثمر باشد، در 
خدمت پرسپولیس خواهد بود. از این جهت 
بناست ظرف این هفته جلسه ای برای ایشان 
بگذاریم و فکر کنم به احتمال زیاد به کادرفنی 
پرسپولیس ملحق شوند. این در حالی است که 
گمانه زنی ها از تمدید قرارداد کاپیتان شماره 
چهار سرخپوشان حکایت داشت. سیدجلال 
حسینی در آخرین گفتگوی خود که در زمان 
آغاز به کار سالن بدنسازی اش انجام شد، اعلام 
کرد که قصد خداحافظی از فوتبال را ندارد. 
سیدجلال حسینی در آخرین بازی فصل 
پرسپولیس با پرشی فوق العاده آمادگی خود 
را به نمایش گذاشت. یحیی گل محمدی هنوز 
واکنشی به موضوع سیدجلال حسینی نداشته 
است. کاپیتان سرخپوشان لیگ بیست و یکم 
در ۴۰ سالگی جزو ده بازیکن پرسپولیس با 
بیشترین دقایق بازی بود و در ۱۹ مسابقه برای 
سرخپوشان به میدان رفت. زوج سیدجلال 
حسینی با فرشاد فرجی )۸ بار( پرتکرارترین 
زوج خط دفاعی پرسپولیس در لیگ بیست 

و یکم بود.

پرسپولیس هنوز بابت رضایت نامه »گل محمدی« بدهکار است 

 قــرارداد٢٠ ميليـــارد تومــانی يحيــی

 ایسنا: باشگاه استقلال تاریخ جدید اعلام رأی پرونده های 
دادگاه حکیمت ورزش را اعلام کرد. با اعلام حامد افضلی، معاون 
بین الملل باشگاه استقلال، دادگاه حکمیت ورزش، تاریخ جدید 
اعلام رأی پرونده های باشگاه استقلال را اعلام کرد. با توجه به این 
مساله، قرار است رأی نهایی پرونده لئوناردو.پادوانی ۱۷ تیرماه و 
پرونده استراماچونی ۳۱ تیر اعلام شود. همچنین ۲ تیرماه، رأی 
نهایی پرونده میلیچ در فیفا اعلام خواهد شد. پیش تر قرار بود که 

رأی نهایی پرونده استراماچونی، ۲۷ خردادماه اعلام شود. 

تسنیم: مسئولان باشگاه سپاهان مخالف جدایی محمدرضا 
حسینی از این تیم هستند و رضایت نامه این بازیکن را صادر 
نمی کنند.  محمدرضا حسینی وینگر تیم فوتبال سپاهان در حال 
حاضر با چند پیشنهاد جدی روبه رو است. دو باشگاه استقلال و 
گل گهر سیرجان خواهان جذب این بازیکن هستند و در تماس 
با این بازیکن جویای شرایط انتقالش شده اند. مسئولان باشگاه 
سپاهان هم در جریان پیشنهادهای حسینی قرار دارند، ولی به 
این بازیکن اعلام کرده اند به وی نیاز دارند و برای جدایی حاضر به 
دادن رضایت نامه نیستند.  یاسین سلمانی، هافبک سپاهان هم در 
حال حاضر با چند پیشنهاد مواجه شده است. این بازیکن مدتی 
پیش گفته بود که بازیکن آزاد است، ولی آخرین اخبار حاکی از 
آن است که سلمانی فصل بعد هم با سپاهان قرارداد دارد. یکی از 
مدیران باشگاه استقلال خبر داد که آنها برای جذب این بازیکن 
اقدام کرده اند، ولی متوجه شدند که سلمانی فصل بعد هم با 
سپاهان قرارداد دارد. با این شرایط به نظر می رسد سلمانی برای 

جدایی از سپاهان نیاز به جلب رضایت باشگاه دارد. 

فوتبــــالداخلی

      حضور 
مهاجم فصل قبل سپاهان راهی استقلال شد. 
صفحه باشگاه استقلال با اعلام خوشامدگویی به سجاد 
شهباززاده مهاجم فصل گذشته سپاهان رسما از بازگشت 
این بازیکن به جمع آبی پوشان خبر داد. شهباززاده سابقه 

چند فصل بازی در استقلال را داشته است. 

  سرزمين پدری 
الکس نوری بعداز منتفی شدن حضورش روی نیمکت 
استقلال به عنوان سرمربی فصل آینده نوشت: از محبت و 
انرژی مثبت شما خیلی شگفت زده شدم و مطمئنم رویای 
من که تحقق موفقیت ها در سرزمین پدری ام است روزی 

محقق شود. 

                      ملاقات 
تیم فوتبال رسانه ورزش برای برگزاری یک بازی 
دوستانه راهی اراک شد. در جریان این سفر که با اهداف 
خیرخواهانه برگزار خواهد شد، عادل فردوسی پور روز 
بسیار شلوغی را پشت سر گذاشت و با بیماران مبتلا به 

سرطان در 2 بیمارستان، ملاقات کرد.

ت
شــ

سنو
عک

بیــنالمــلل

 * ۲ باشگاه چلسی و اینتر در آستانه توافق برای عقد قرارداد 
به منظور انتقال قرضی »روملو لوکاکو« به نراتزوری هستند. 
باشگاه های اینتر و چلسی حداکثر تا یکشنبه برای انتقال 
قرضی مهاجم بلژیکی آبی پوشان لندن به توافق نهایی دست 
پیدا خواهند کرد. با وجود انتشار اخبار و شایعات فراوان درباره 
بازگشت »لوکاکو« به اینتر از مدت ها قبل، باشگاه های اینتر و 
چلسی در هفته جاری برای اولین بار درباره انتقال مهاجم بلژیکی 
به نراتزوری با یکدیگر تماس مستقیم داشتند و گویا فاصله آنها 
تا توافق برای این جابه جایی از آنچه تصور می شد، کمتر است. 
لوکاکو یکسال قبل با قراردادی ۱۱۵ میلیون یورویی از اینتر به 
چلسی پیوست، اما در این تیم روزهای پرفروغی نداشت و به 
همین دلیل باشگاه انگلیسی را تحت فشار گذاشته است که با 
بازگشت او به اینتر موافقت کند. مدیران باشگاه نیز با توجه به 
آمار و نقش کمرنگی که در برنامه های تاکتیکی توماس توخل 
دارد، با جدایی او حتی با قبول ضرر مخالفت نیست، چرا که با 
این کار حداقل از پرداخت حقوق نجومی وی معاف خواهد شد. 
پیشنهاد اول اینتر به چلسی، یک قرارداد قرضی یکساله در ازای 
پنج میلیون یورو به علاوه دو میلیون یوروی دیگر به عنوان 
پاداش های مرتبط با عملکرد بازیکن بوده که رد شده است، 
چرا که رقم موردنظر طرف انگلیسی نزدیک به ۱۵ میلیون یورو 
است. از این رو رسانه های ایتالیایی مدعی شده اند که پیشنهاد 
بعدی اینتر که شامل ۱۰ میلیون یورو به عنوان رقم پایه و دو 
میلیون پاداش است، توانسته نظر مالکان جدید چلسی را جلب 
کند. طبق ادعای این رسانه ها، چیزی که اینتر را مجاب کرده 
پیشنهادش را افزایش دهد، همکاری بازیکن و موافقت لوکاکو با 

کاهش حقوق سالانه اش است. 

 آرمان ملی: در حالی که باشگاه پرسپولیس هنوز با مشکلات 
پرداخت بدهی به باشگاه شهرخودرو بابت رضایت نامه »یحیی 
گل محمدی« درگیر و دست و پنجه نرم می کند، مدیرعامل 
میلیاردتومانی   ۴۰ قرارداد  رقم  پایتخت  سرخ پوشان 

»گل محمدی« را تلویحا تایید کرد! 
  شروع ماجرا 

نیم فصل لیگ نوزدهم بود که طبق توافق حسن انصاری فرد، 
مدیرعامل وقت پرسپولیس و فرهاد حمیداوی مالک باشگاه 
شهرخودرو، یحیی گل محمدی از هدایت شهرخودرو استعفا 
داد و سکاندار پرسپولیس شد و در آن مقطع مقرر شد باشگاه 
پرسپولیس هزینه رضایت نامه گل محمدی را به شهرخودرو به 
مبلغ ۶ میلیارد تومان پرداخت کند. سال گذشته و با گذشت دو 
سال از این اتفاق اما خبری از پرداخت هزینه رضایت نامه یحیی 
گل محمدی از سوی باشگاه پرسپولیس نشد و شهرخودرویی ها 
به کمیته تعیین وضعیت براساس قرارداد تنظیم شده شکایت 
کردند و آذرماه سال گذشته این کمیته رأی خود را صادر کرده که 
در نهایت پرسپولیس ۷ میلیاردوهشتصدمیلیون تومان بدهکار 
شده است. امید اسکندری، وکیل باشگاه شهرخودرو ۲۵ آذر سال 
۱۴۰۰ در توضیح این مساله گفت: حدود ۲.۵ سال قبل یحیی 
گل محمدی از شهرخودرو به پرسپولیس انتقال داده شد، طی 
این نقل وانتقال مقرر شده بود باشگاه پرسپولیس مبلغی را به 
شهرخودرو پرداخت کند اما متاسفانه این مبلغ پرداخت نشد و 
چک پرسپولیسی ها برگشت خورد. وی افزود: به همین منظور 
مجبور شدیم به کمیته تعیین وضعیت شکایت کنیم که این 
کمیته باشگاه پرسپولیس را به پرداخت ۴ میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
تومان بابت اصل خواسته محکوم کرد. اسکندری در تکمیل 
صحبت های خود در این باره توضیح داد: مبلغ ۳ میلیارد و ۳۷۰ 
میلیون تومان هم بابت وجه التزام روزانه که این مهم تا همان 

تاریخ شکایت محاسبه شده است و از آن تاریخ به بعد محاسبه 
نشده است که مجددا باشگاه شهرخودرو درخواستش را جداگانه 
مطرح خواهد کرد و باشگاه شهرخودرو استحقاق دریافت این 
مبلغ را دارد. وکیل باشگاه شهرخودرو هم چنین درباره رأی صادره 
بیان داشت: باشگاه پرسپولیس از جذب یحیی گل محمدی سود 
مالی زیادی را دریافت کرده است که اگر این موضوع همان موقع 
حل وفصل می شد، قطعا کار به شکایت و کمیته تعیین وضعیت و 
استیناف کشیده نمی شد، اما به هر حال با توجه به طولانی شدن 
پروسه صدور رأی، خداراشکر توانستیم باشگاه شهرخودرو را به 

آنچه حقش بود، برسانیم. 
  16 میلیارد؟!

لشکری، مدیر روابط عمومی باشگاه پرسپولیس چندی 
پیش در خصوص بدهی این باشگاه به شهرخودرو گفت:  مبلغ 
رضایتنامه گل محمدی از شهرخودرو با جرائم ۱۶ میلیارد است 

که با حمیداوی روی مبلغ ۹ میلیاردتومان توافق کردیم! 
  بیانیه 

روز پنجشنبه باشگاه شهرخودرو بیانیه ای در خصوص این 
مساله صادر کرد. در بیانیه این باشگاه آمده: باشگاه شهرخودرو 
در خصوص پرونده طلب شهرخودرو از پرسپولیس بعداز 
کش وقوس های فراوان و   بدقولی های پرسپولیس در پرداخت 
تعهدات مالی ای که با شهرخودرو توافق کرده بودند، این بار 
پرسپولیس به بندی دیگر از این توافق پایبند نبوده و باردیگر 
نشان داد، آنها مثل همیشه در انجام وظایف و تعهداتشان صادق 
و راسخ نیستند. یکی از توافقاتی که بین باشگاه شهرخودرو و 
پرسپولیس صورت گرفته بود بدین شکل بود که رضایت نامه 
سیداحسان حسینی، بازیکن قرضی پرسپولیس که در شهرخودرو 
بازی می کند به این باشگاه سپرده شود و   در راستای آن مبلغی 
از این بدهی کسر شود که این اتفاق هم  از سوی پرسپولیسی ها 

رخ نداد و از سوی آنها برای این بازیکن نامه فسخ قرارداد ارسال 
شده است. باتوجه به این موضوع و بدقولی های قبلی مدیران 
پرسپولیس باشگاه شهرخودرو دیگر هیچ توافقی را با پرسپولیس 
به رسمیت نمی شناسد و پنجره باشگاه پرسپولیس همچنان 

بسته خواهد ماند. 
  واکنش درویش 

در همین خصوص رضا درویش در برنامه تلویزیونی درباره 
این بیانیه با ارائه توضیحات به بیانه باشگاه شهرخودرو پاسخ داد. 
درویش با انتقاد از بیانیه دادن باشگاه ها و باب شدن آن در فوتبال 
ایران گفت: من این بیاینه را خودم ندیده ام و از مسئولان باشگاه 
موضوع را شنیده ام. او ادامه  داد: از روزی که من به پرسپولیس 
آمده ام حدود ۵ میلیارد از طلب این باشگاه را پرداخت کرده ام. 
برای پرداخت باقیمانده طلب هم اقدام به واریز کردیم که حساب 

این باشگاه بسته بود. 
  لورفتن مبلغ قرارداد »یحیی«

رضا درویش در مورد اینکه آیا ادامه همکاری با گل محمدی 
به رقم قرارداد او که گفته می شود حدود ۴۰میلیاردتومان است، 
ربطی دارد، عنوان کرد: شاید مقداری کمتر باشد اما ربطی ندارد. 
او اعلام کرد: حاضرم بدون اینکه وجهی از باشگاه بگیرم، بروم. 
مدیرعامل پرسپولیس در مورد اینکه شایعاتی در خصوص 
ملاقاتش با علی دایی در یک رستوران به وجود آمد، اظهارداشت: 
گاهی اوقات این مساله در جامعه بدجا می افتد که اگر علی دایی 
که دوست صمیمی من است هر تیمی دوست دارد شخصی مانند 
علی دایی را داشته باشد متاسفانه جامعه ما طوری است که قدر 
ارزش ها را نمی داند ولی اصلا بحثی نشد او اصلا تمایلی برای 
حضور در فوتبال چه پرسپولیس و چه تیم ملی نداشته و ندارد. 
وی در مورد اینکه پیش بینی می شود در چرخه لیگ امسال علی 
دایی حضور داشته باشد،  بیان داشت: قبل از اینکه به پرسپولیس 
بیایم هم خبرش را داشتم که تیم های مختلف به او پیشنهاد 
کردند اما قصد برگشتن به مستطیل سبز را ندارد این بد است که 
اگر من روزی با علی دایی یا مایلی کهن یا پروین بنشینم شایعاتی 
درست شود، این آقایان شجره پرسپولیس هستند. چند روز پیش 
توفیق داشتم خدمت طاوسی و وطن خواه باشم. حاج رحیم پور که 
نزدیک به ۴۰ سال است از ایران رفته آنها آنقدر عرق به پرسپولیس 
داشتند که وقتی آمدند انگار به خانه خودشان آمدند. البته آنها 
صاحبخانه بودند و ما مستأجر هستیم و می رویم منزل آنهاست. 

این بد است که هر رفاقتی را به عنوان مذاکره در نظر بگیرند. 
  وضعیت سیدجلال

مدیرعامل پرسپولیس در مورد آخرین وضعیت سیدجلال 
حسینی اظهارداشت: سیدجلال، کاپیتان پرسپولیس و یکی از 
پرتلاش ترین بازیکنان پرسپولیس است، دوست داریم قداست او 
هم محفوظ باشد. براسا س آخرین صحبت ها اعلام کرد هرجا بتواند 
مثمرثمر باشد در خدمت پرسپولیس و تیم است به همین خاطر قرار 
است در این هفته جلسه ای با حضورش برگزار کنیم فکر می کنم به 

احتمال خیلی زیاد به کادرفنی پرسپولیس اضافه شود. 

حمایت از تیم ملی باید همه جانبه باشد 

افشین قطبی: 

 »اسکوچیچ« بایـد پـوست کلفت بـاشد
سرمربی سابق تیم ملی به »اسکوچیچ« پیشنهاداتی ارائه داد 
و گفت: ایشان باید پوست کلفت باشند. باید محکم بایستد و 
سخت تلاش کنند. نباید به صداهای اطراف توجه کند، زیرا اگر 

تمرکزش از بین برود نمی تواند موفق بشود. 
  دیدار با الجزایر 

افشین قطبی درباره برگزاری دیدارهای دوستانه و شکست 
تیم ملی مقابل الجزایر اظهارداشت: من احساس می کنم برد و 
باخت در بازی دوستانه مهم نیست. مهم آن تجربه ای است که 
بازیکنان در بازی دوستانه به دست می آورند. در بازی با الجزایر، 
ما خوب بازی نکردیم و نتیجه خوبی هم نگرفتیم. ساخت و 
تمرکز انفرادی بازیکنان اصلا خوب نبود. این بازی برای مربی، 
کادرفنی و بازیکنان مهم بود زیرا توانستند پس از مدت ها 
دوری در کنار هم یک بازی انجام دهند. وی ادامه داد: ما باید با 
منطق و با خونسردی عمل و رو به جلو فکر کنیم. سعی کنیم 
در این ۵ ماه باقی  مانده از مربی و تدارکات و بازیکنان حمایت 
کنیم. سرمربی اسبق تیم ملی ایران بیان داشت: دفاع ایران از 

خط حمله شروع می شود و بازیکنان تهاجمی ما باید خیلی 
نزدیک به هم بازی کنند و تلاش کنند که فضاهای بازی را 
ببندند. در این شرایط بازیکنان حریف به سختی می توانند 
توپ را به خط میانی و بازیکنان هافبک برسانند. وی ادامه داد: 
نکته دیگر این است که وقتی توپ به پشت خط حمله یا هافبک 
می رسد، تمام بازیکنان باید فاصله ها را کم کنند و به حریف 

اصلا فضا ندهند.
  حریفان 

افشین قطبی تاکیدکرد: شما ببینید، تیم ملی آمریکا 
بازی های سخت دوستانه داشته، تیم ملی انگلیس با آلمان و 
ایتالیا بازی کرده و تیم ملی ولز با هلند ۲ بار بازی کرده است و 
متاسفانه ما نتوانستیم بازی دوستانه ای برگزار کنیم. در این راه 
بسیار مهم تنها با تیم دوم الجزایر توانستیم بازی کنیم. وی ادامه 
داد: دیگر نمی شود در این خصوص حرف زد زیرا به گذشته 
مربوط می شود. باید نگاهمان رو به آینده باشد. ما می توانیم قبل 
از جام جهانی ۲ بازی دوستانه داشته باشیم. باید تلاش کنیم که 

بازی های خوب با تیم های قدرتمند انجام دهیم تا ضعف های 
ما خود را نشان دهد. 

  اردوی قطر 
سرمربی اسبق تیم ملی ایران در خصوص اردوی قطر 
اظهارکرد: وقتی کار سخت است، شما هر کاری که از دستتان 
برمی آید را باید انجام دهید. پس از اینکه بازی با کانادا لغو شد، 
همه خوب کار کردند تا حداقل یک اردو و یک بازی دوستانه 
برگزار شود. وی ادامه داد: ما می دانستیم که تیم ملی ایران 
به جام جهانی خواهد رفت و می توانستیم خیلی زودتر برای 
این مسائل تصمیم بگیریم. می توانستیم بازی های دوستانه و 
اردوهای بهتری برای خودمان بگذاریم. فکر می کنم قطر برای 
بازیکنان ما خانه دوم است. به نظرم اردوی قطر و بازی دوستانه 

برای ما مناسب بود.
  پیشنهاد 

افشین قطبی در خصوص گرمای هوای قطر نیز گفت: 
وقتی شما چند گزینه داشته باشید، می توانید بهترین گزینه 
را انتخاب کنید. وی در انتها به »اسکوچیچ« گفت: ایشان باید 
پوست کلفت باشند. باید محکم بایستد و سخت تلاش کند. 
نباید به صداهای اطراف توجه کند زیرا اگر تمرکزش از بین 

برود نمی تواند موفق بشود. 

تیم ملی در دیدار دوستانه با الجزایر تن به شکست داد. چون 
تیم ملی چند وقتی بازی دوستانه و تدارکاتی نداشت، نباید 
انتظار بالایی در مورد نتیجه به دست آمده داشته باشیم. تیم در 
این اردو برنامه نداشت و همه درگیر عدم برگزاری اردو و بازی 
تدارکاتی کانادا بودند. برگزاری دیدارهای تدارکاتی می تواند به 
بازیکنان و کادرفنی کمک کند تا روی نقاط ضعف کار کنند. 
اردوی قطر با اینکه شرایط نامناسبی داشت، اما باید هر طور 
شده از روزهای فیفا به نحواحسن استفاده کنیم و با انجام بازی 
تدارکاتی بیشتر نقاط ضعف و کمبودهای تیم ملی به چشم بیاید. 
برای آماده سازی تیم ملی همه باید دست به دست هم بدهند تا به 
بهترین شکل راهی مسابقات جام جهانی شوند. بر همین اساس 
مسئولان وزارت ورزش وجوانان در اردوی قطر حاضر شدند و 
حمایت خودشان را برای حضور پرقدرت تیم ملی در جام جهانی 
اعلام کردند. باید حمایت همه جانبه باشد و تمامی کمبودها از 
سر راه تیم ملی برداشته شود، در غیر این صورت نتایج خوبی در 
آنجا نخواهیم گرفت. هم اکنون اسکوچیچ سرمربی تیم ملی ایران 
است و این تیم را هدایت می کند و با این تیم به جام جهانی صعود 
کرده است. در نبود شجاع خلیل زاده و حسین کنعانی زادگان، 
سرمربی تیم ملی، عارف آقاسی و مجید حسینی را در پست دفاع 
وسط گذاشته است و این دو بازیکن باید خودشان را ثابت کنند. 
این کجایش نشان می دهد که سرمربی تیم ملی با دلال ها در 
ارتباط است؟ برای انجام بازی تدارکاتی سرمربی تیم ملی برنامه 
می دهد و مسئولان فوتبال باید بازی دوستانه و تدارکاتی برای 
تیم ملی مهیا کنند. چرا از مجموعه تیم ملی ایراد می گیرند. این 
آماده سازی برای انجام بازی دوستانه بر عهده چه کسی است نه 
اینکه بر عهده فدراسیون فوتبال است؟ شرایط سخت و مشکل 
اقتصادی فقط برای فوتبال ایران وجود ندارد و از همه طرف به 
ایران فشار می آوردند و نمی گذارند تا کارها به صورت روال عادی 
پیش برود. ما باید با این امکاناتی که داریم بیشترین استفاده را 
ببریم. اگر اتفاق خوبی هم در جام جهانی رخ داد، مطمئن باشید 

روی غیرت و تعصب بازیکنان مان است. 


